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Aanwezig  
Voorzitter Tiny Reijnders (CDA) 
De leden Nadine Alofs (CDA), Rick Beurskens (VVD), Ron de Cock (PL), Gerard 

Eijsink (CDA), Rob Flinsenberg (RO), Pieke Houben (SV), André Kierkels 

(RO), Huub Metsemakers (SV), Yvonne Parren (SV), Rens Raemakers 
(D66) en Richard Verheul (RO) 

Vervanging n.v.t. 
Portefeuillehouders J. van den Beuken en P. Vogels 
Ambtelijke ondersteuning Geert Cuijpers tav agendapunt 6c. Participatiewet,  Petra Leuinissen tav 

agendapunt 6d Beleid VVE en Robert Wilms tav 7b. Bezoekerscentrum 

Leudal. 
Derden De heer Fritz van Hattem (Bezoekerscentrum Leudel bij punt 7b)  
Insprekers Mw. Christina Heijen van vakbond Abva Kabo en de heer Jan Markus 

namens de werknemers Westrom-Risse ivm punt 8 c. 
Publieke tribune 70 personen tbv agendapunt 8c (brief Abva Kabo inzake aanbesteding 

groenonderhoud. 

2 personen overige onderwerpen 

Raadsleden op tribune Ria Teluij en Anita van Vlodrop (SV) 
Ambenaren op de tribune -- 
Commissiegriffier John Lommen  
 
01 Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom 

02 Vaststellen agenda 

Aan de conceptagenda wordt toegevoegd agendapunt 8c. Dit punt zal inhoudelijk worden be-
sproken na agendapunt 4. De agenda wordt verder conform concept vastgesteld 

03 Vaststellen verslag 27 oktober 2014  
Het verslag van de vergadering wordt met onderstaande aanpassing  vastgesteld. 
De fractie Ronduit Open suggereert om meer samenwerking te zoeken bij de schooladvies-
diensten ten aanzien van het stimuleren van de leesvaardigheid en de leesonderwijs. Wellicht 
kunnen de tekorten gecompenseerd worden als deze organisaties in het nu dreigend te ont-

stane gat springen.  
04 Spreekrecht niet – commissieleden 

Mw Heijen van de AbvaKabo FNV en de heer J. Markus namens de werknemers,  spreken in 
n.a.v. een ingezonden brief (zie agendapunt 8c) waarin melding wordt gemaakt van het 
voornemen van het college om het groenonderhoud openbaar te gaan aanbesteden. 
Insprekers roepen daarbij op om niet alleen te kijken naar de financiële aspecten, maar meer 

naar het sociale aspect. Daarnaast wijzen ze op het feit dat de mensen van de Westrom na 
ontslag voor lange tijd in de WW en bijstand terecht komen, waarna ze ook financieel op de 
gemeentelijke begroting drukken.  

05 
 

Presentatie thema 
Er zijn geen aparte thema’s of presentaties geagendeerd 

06 Raadsvoorstellen 
 

06a Verordening voorzieningen huisvesting onderwijs gemeente Leudal 2015 
De wijzigingen voor de verantwoordelijkheid voor het onderhoud is tijdig met de betrokken 
partners doorgesproken. De bestaande contracten met de ondernemers die onderhoud uitvoe-
ren worden door Spolt als schoolbestuur gerespecteerd. Het is een wettelijke taak. Verfijning 
en uitwerking zal verder in op overeenstemming gericht overleg plaatsvinden.  
Een vraag die blijft open staan is hoe het verschil te verklaren is tussen de € 166.000,00 voor 

het onderhoud nu, en € 296.000,00 voor de toekomst. Daarnaast wordt gevraagd in welke 

begrotingspost dit terug te vinden is. De openstaande vragen zullen voor de raadsvergadering 
worden beantwoord. 
De commissie adviseert dit voorstel als hamerstuk te agenderen voor de raadsvergadering van 
15 december 2014.   

06b Verevening budgetten jeugdhulp 2015. 
De commissie is blij met de verevening. Het raadsvoorstel sec, is dan ook rijp voor bespreking 

in de raad. Er blijven echter wel veel vragen open voor wat betreft de uitvoering van de 
Jeugdzorg. Er zijn nog veel onduidelijkheden. De gestelde vragen zullen worden doorgeleid 
naar het college/ambtelijk apparaat, en zullen vóór de raadsvergadering van een antwoord 
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worden voorzien. 

Het concept raadsbesluit wordt in overeenstemming met het raadsvoorstel aangepast met de 
tekst: voor de duur van 1 jaar, zijnde 2015.   

06c Verordeningen participatiewet 
Opgemerkt wordt dat er veel instrumenten zijn die ingezet kunnen worden. Zijn er ook pla-
fonds aangeven tot hoever? 

Dit zal worden uitgewerkt in beleidsregels die de komende vergadering aan de commissie wor-
den aangeboden. Voor 2015 zal hiervoor nog een tussenstap gemaakt worden, omdat er eerst 
ervaring wen inzicht moet zijn om voor de komende jaren een plafond in te stellen.  
De tegenprestatie geldt in principe voor iedereen, mensen die volledig en duurzaam onge-
schikt zijn bevonden, worden niet verplicht, maar kunnen wel als ze dit wensen iets doen. Er is 
veel maatwerk. Iedereen zal minstens eenmaal per jaar een gesprek krijgen, niet alleen van-

wege de tegenprestatie, maar in het kader van “ken uw cliënten” ook om te bezien of er nog 
steeds sprake is van eenzelfde situatie, of dat er andere hulpvragen zijn.  

06d Beleid voor- en vroegschoolse educatie 
Het betreft een wettelijke taak, die zoveel mogelijk op kernniveau wordt uitgevoerd. De ou-
ders van de kernen Haler, Hunsel en Neeritter, kunnen gebruik maken, en maken gebruik van 
de mogelijkheden in de andere kernen. Exacte aantallen hiervan zijn niet bekend.  

De screening wordt gedaan door de GGD. Het indicatieformulier hiervoor roept wel wat vraag-

tekens op.  Er ligt ook nog een verantwoordelijkheid bij de ouders om thuis Nederlands te 
spreken, zodat niet gelijk een achterstand ontstaat.  
In het inspectierapport worden verbeterpunten aangegeven, hierover is al overleg gevoerd om 
resultaatafspraken vast te leggen. Ook hier geldt dat het een wettelijk uit te voeren taak be-
treft, waarbij de verantwoordelijkheid ligt bij de GGD.  

07 Vanuit de raad doorverwezen naar de commissie 
 

07a Collegemededeling over inkoop Wmo, Jeugdhulp & Risicomanagement 
Deze mededeling is meegenomen tijdens de bespreking van agendapunt 6b De verevening 
budgetten Jeugdhulp 2015 

07b Collegemededeling businessplan Bezoekerscentrum Leudal 
De heer van Hattem, adviseur, houdt een presentatie over de stand van zaken en de plannen 

met betrekking tot het bezoekerscentrum Leudal. De presentatie, die verder voor zich spreekt,  
is bijgevoegd bij dit verslag. N.a.v de presentatie worden de volgende vragen gesteld. 
De adviseurs zijn betaald uit de reserves die bij het centrum aanwezig waren. Op 14 januari 
2015 zal de aftrap zijn, en dan treedt het interim-bestuur af. De VVD fractie vindt de financiële 

onderbouwing erg mager, en mist de fundering. Zij zijn geen voorstander van het geven van 
gemeenschapsgelden aan het centrum op deze smalle basis. De portefeuillehouder antwoord, 
dat de gemeenteraad met de aangenomen motie in november 2103 duidelijk heeft aangege-

ven dat het centrum behouden blijft. De minimale kosten om het centrum open te houden 
(elektra, verwarming en dergelijke) vallen onder de exploitatie kosten die de gemeente meer-
jarig in de goedgekeurde begroting heeft vastgelegd.    

08 Aan de commissie gerichte stukken 

08a Brief RKESV met klacht over onderhoud voetbalveld 
Gevraagd wordt of de gemaakte afspraken met betrekking tot het onderhoud van het veld zijn 
of worden nagekomen. Deze vraag zal schriftelijke worden beantwoord. 

08b Bericht over uitstel raadsvoorstel gemeenschapshuis d’n Haammaeker 
De portefeuillehouder meldt dat er na de vaststelling van de begroting een andere situatie is 
ontstaan met betrekking tot aankoop van accommodaties. Er is of wordt een overleg gepland 
met het huidige bestuur van het gemeenschapshuis. Dit overleg wordt afgewacht alvorens de 
commissie te informeren. De portefeuillehouder geeft geen duidelijkheid met betrekking tot de 
datum van de afspraak.    

09 Stand van Zaken 

09a Decentralisatie Sociaal domein  
09b Projectenlijst / Samenleving Termijn kalender 

De commissiegriffier heeft een langetermijnkalender gemaakt voor de vergaderingen. Hierop 

kan de commissie aanvullingen doen. De kalender wordt daarnaast gevuld met de gegevens 
uit de voorraadkalender van de diverse afdelingen/portefeuillehouders. Het betreft een plan-
ning, en wijzigingen kunnen daarin optreden. De lijst wordt telkens vernieuwd en bij elke ver-
gadering aan de commissie ter kennis gebracht.  

09c Openstaande Actiepunten 
Er zijn geen openstaande actiepunten 
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10 Ter afsluiting 

10a Mededelingen 
Wethouder van den Beuken brengt de bijeenkomst “festival De Energieke Samenleving”  in 
Den Bosch op 8 december nogmaals onder de aandacht. Geïnteresseerden kunnen zich nog bij 
hem opgeven. 

10b Rondvraag 
De heer Raemakers: is er overleg met de dorpsraden over de clustering zoals die is vastge-

steld voor het beleid van de accommodaties. De dorpsraden hebben hieraan behoefte. 
Antwoord: Ja, de dorpsraden hebben hierin een rol en een positie. 
De heer Rens Raemakers: Op de flyer van de krachttourbus was te lezen dat inwoners in ge-
sprek konden gaan met het college. In de praktijk was het college echter alleen op de och-
tendsessie in Kelpen-Oler aanwezig. Hierover kreeg vragensteller, die wel ’s middags aanwezig 
was, enkele teleurgestelde opmerkingen van inwoners.  
De heer Kierkels maakt de aanwezigen attent op de website www.wehelpen.nl. Hij vraagt of 

de gemeente Leudal ook hierin participeert. Op deze website worden hulpvragen en aanbod bij 
elkaar gebracht. Hij zal de link doorsturen aan de wethouder. 

10c Sluiting 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter om 22:30 uur de vergadering en bedankt 

iedereen voor de inbreng en de prettige wijze van vergaderen. 
 
 

  

http://www.wehelpen.nl/

